
 

 

 

  

  

Protokoll 
SS SVEARNAS  MEDLEMSMÖTE 2025-04-22 

Tid: kl.19.00 

Plats: Mälbybasen i Torshälla 

 

 

 

 

§ 1 Mötets öppnades 

Ordförande, Daniel Serrander, öppnade mötet och hälsade de närvarande 

välkomna.  

  

§ 2 Godkännande av kallelse 

 Kallelsen godkändes. 

 

§ 3 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

 Daniel Serrander valdes till mötesordförande. 

Malin Söderroos valdes till sekreterare. 

 

§ 4 Val av justeringsmän och rösträknare 
Bo Bratt och Hans Billberg valdes till justeringsmän och rösträknare. 

 

§ 5  Föregående möte 

Mötesordförande återberättande några punkter från tidigare årsmötesprotokoll. 

Protokollet från årsmötet finns tillgängligt på hemsidan för den som vill läsa.   

 

Styrelsen skulle återkomma kring bokslut 2024. Bokslutet är ej klart då vi idag 

har många fodringar gällande medlemsavgifter och varvsavgifter för 2024. 

Föreningen har inte fått ut fakturorna i tid och informationen om avgifter verkar 

inte nått fram till alla medlemmar.  

 

Föreningens medlemsförteckning har gåtts igenom och uppdaterats då den inte 

varit helt aktuell. Ett förslag lyfts, att föreningen kan gå ut med ett massutskick 

per post för att försöka in rätt info från medlemmarna.   

 

Mötet konstaterar att kallelsen till föreningsmötena enbart läggs ut på hemsidan 

och facebook, det behöver kompletteras så de även skickas ut per mail.  

 

Nicklas Bjällhage valdes in i styrelsen på årsmötet 

  

§ 6 Rapport från verksamhetsansvariga  

 

Rapport ordförande 

Ordförande upplyser mötet om att Svearna firar 120 år i år och att detta är något 

vi ska försöka uppmärksamma under säsongen. 

 

Rapport varvschefen 

Rapporterar om att sjösättningarna startade 19/4 och pågår fram till 11/5. 



 

 

Containern har bytt plats och får nu endast användas av Svearna då EMBK inte 

längre är med och delar på kostanden. 

 

Bryggan vid mastkranen och bassängen har fått nya skynken och nya 

förtöjningsreglar vid bassängen. 

 

Det mastställ som står på EMBK:s sida som vi fått ska flyttas över till vår sida.  

 

Fredrik gick också igenom gällande avgifter för sjösättning utanför ordinarie 

sjösättningsdagar samt att den lilla grindens lås är trasigt och behöver åtgärdas. 

Till dess är grinden låst med en kätting. 

 

Rapport intendenten 

Vårstädning 10 maj med start kl 09.00. Fokus kommer vara att renovera klart 

damernas toalett och dusch. Föreningen kommer behöva undersöka om vi 

eventuellt fått ett angrepp av hussvamp i toalettbyggnaden. Samt jobba vidare 

med förråd och övernattningsrum i det gamla toalettutrymmena.  

 

Under våren kommer ett större födelsedagsfirande äga rum, mer info finns på 

hemsidan. 

 

Höststädning är preliminärbokad till 4 oktober 

  

Rapport ungdomsverksamheten och segling 

Vi arbetar på att få JSM 2026, får vi det kommer det behövas en hel del 

arbetskraft både inför och under. 

På lördag kommer det vara arbetsdag vid Mälbybasen, det går även att göra sin 

arbetsplikt på olympiadagar 5-6 juni, då ungdomar ges möjlighet att testa på 

segling.  

 

Det pågår ett arbete för att få till seglingskollo under juni, men vi väntar beslut 

från Kultur- och fritidsförvaltningen. 

 

De yngre börjar sina träningar i maj.  

Seglarskolan kommer äga rum i juni och augusti, mer info finns på facebook.  

 

Rapport trivselgruppen 

Midsommar-knytis med trampbåtsrace 20 juni 

Sillsexan 23 augusti med knytis, trubadur och regattafest – gå in och anmäl er 

redan nu om ni har för avsikt att delta. 

Det kommer anordnas en barnens dag – återkommer med datum. 

Trivselgruppen undersöker om det finns något intresse för eskadersegling. 

Trivselgruppen kommer också undersöka om det går att ha någon aktivitet i 

samband med höststädningen på bubben. 

 

Rapport kassören 

Just nu pågår arbete för att driva in återstående medlemsfodringar från 2024. 

 

§ 8  Fyllnadsval 

 Inga förslag 

 



 

 

§ 9 Nya medlemmar 

 Inga nya medlemmar sedan föregående möte. 

 Det går att fylla i en medlemsansökan via hemsidan. 

 

§ 9 Övriga frågor 

 Båtbottensanering 

Anders Sundström rapporterar hur arbetet gått. 12 båtar kommer nekas 

sjösättning, de flest är långliggare.  

 

Riktvärden – har inte kommit än. Ett riktvärde finns enbart för tenn i dagsläget.  

 

Miljöförvaltningens rådgivande referensvärden för utfasning av biocider på 

båtskrov förändrades så man mäter på 16 punkter istället för på 8 punkter och 

det resulterade i att en del båtar som varit godkända behöver sanera.  

 

Anders har skrivit ett brev till Naturvårdsverket, Transportstyrelsen, Kemi och 

havs- och vattenmyndigheten och ställer frågor kring båtbottensanering för att få 

lite förtydliganden, men det är svårt att få tydliga och raka svar.  

 

En stark rekommendation är att inte använda någon bottenfärg alls för att vara 

på den säkra sidan. Den färg som kan användas om man vill måla är epoxifärg.  

Ska man måla sin båt ska du först kontakta Anders Sundström eller någon av 

våra andra miljöombud.  

 

Från denna säsong 2025 har Svearna inget ansvar att bekosta och anordna 

mätningar. Svearna kan stöta i att samordna mätningar om många har 

behov/intresse av en mätning. 

 

Vägsamfälligheten 

Vägen från bron bort mot slipen har blivit väldigt dålig 

 

Vektoriserade loggor 

Svearnas loggor har vektoriserats för att dessa ska kunna vara möjlig att skriva 

ut. De nya loggorna visades upp under mötet.  

 

§ 10  Mötet avslutas 
 Ordförande för mötet tackar för allas deltagande och avslutar mötet. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

________________________________ 

Malin Söderroos 

Sekreterare 

 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Justeras Bo Bratt   Justeras Hans Billberg  

 


